吉林大学国际学生公寓介绍

来自世界各地的国际学生, 欢迎你就读吉林大学。学校现有六个校区七个校园, 又分布在长春各处。因此, 我们为你提供分布在不同区域的六个留学生公寓供你选择居住。

(一) 友谊会馆

地址:长春市高新区修正路 1505 号。

公共交通:乘坐公交车 222 路、13 路、202 路、154 路在修正路下车;乘坐轻轨 3 号线及公交车 239 路、129 路在硅谷大街下车;乘坐公交车 315 路、195 路、高薪 1 号线、高薪 2 号线在终点站吉大南校北门下车。

房间标准及价格:双人间 25 元/天/床;小单人间 30 元/天;大单人间 40 元/天。 服**务电话**:0431-85166666、85166888。

(二) 南湖会馆

地址:长春市朝阳区南湖大路 5372 号。

公共交通: 乘坐公交车 222 路、13 路、252 路、234 路、262 路、239 路、149 路在南湖广场下车; 乘坐公交车 230 路在吉大南湖校区下车。

房间标准及价格:双人间25元/天/床。

服务电话:0431-85151366、85151399。

(三)大学城留学生公寓

地址:长春市高新区学海街 500 号。

公共交通:乘坐公交车164路到学海街大学城下车;乘坐公交车129路、239路、315路到通源医院下车;校内班车:大学城至新民校区。

房间标准及价格:双人间 6000 元/人/年; 三人间 5000 元/人/年; 大单人间 13000 元/人/年; 小单人间 10000 元/人/年。

服务电话: 0431-81702287。

(四)和谐家园留学生公寓

地址:长春市朝阳区卓越大街与旷达路交汇

公共交通:乘坐公交车高新2号线到和谐家园小区下车。

房间标准及价格:900 元/月/套房。

服务电话: 0431-86737938。

(五) 北区新民留学生公寓

地址:长春市朝阳区同光路 1153 号。

公共交通:周边有 227 路、13 路、264 路、362 路、62 路、266 路、267 路、258 路等 20 多条线路的公交车开往长春市各个角落、交通非常便利。

房间标准及价格:双人间 25 元/天/床。

服务电话: 0431-85619645。

(六) 西区留学生公寓

地址:长春市绿园区西安大路 5333 号。

公共交通:乘坐公交车 364 路、64 路、228 路、224 路在和平大路站下车。

房间标准及价格:双人间 35/天/床(空调房)。

服务电话:0431-87835900。

入住选择建议

(一) 友谊会馆

友谊会馆-位于中心校区(南校区),主要用于入学新生中转公寓。适合在中心校区上课的各类国际学生及中国港澳台地区的新生选用。

(二) 南湖会馆

南湖会馆-位于南湖校区,居各校区中心位置。主要适合在南湖校区,南岭校区,新民校区上课的各类国际学生选用。汉语初级班在南湖会馆上课。

(三)大学城留学生公寓

大学城留学生公寓-位于中心校区(南校区)附近。现入住的国际学生大部分为 医学部低年级学生,适合医学部(MBBS,药学专业)新生及低年级国际学生申 请。

(四)和谐家园留学生公寓

和谐家园留学生公寓-位于卓越大街与旷达路交汇,新公寓,设备齐全,适合新、老生及带家属的国际学生申请。距离南校区最近,乘坐公交车到南校区约30分钟,到其他校区约60-90分钟。

(五)西区留学生公寓

西区留学生公寓-位于和平校区,适合在和平校区(农学部)上课的国际学生申请。

(六) 北区新民留学生公寓和朝阳校区留学生公寓

北区新民留学生公寓和朝阳校区留学生公寓-位于新民校区,适合在新民校区(医学部,地学部)上课的国际学生申请。

后勤服务集团国际交流服务中心

国际教育学院

Introduction of apartment for Jlu International Students

For international students from worldwide, we warmly welcome you to Jilin University. Jilin University is a comprehensive university with 6 school zones, and 7 campuses, which located in different parts in Changchun. So now we are glad to provide you with the information of the 6 dormitories of different locations. You can choose one that fit you.

1. Youyi Guesthouse

Address: No.1505, Xiuzheng Road, Gaoxin District, Changchun City.

Public Transport: take the No.222/No.13/No.202/No.154 Bus and get off at Xiuzheng Road Station; take the light rail Line 3 or take the No.239/ No.129 Bus and get off at Guigu Dajie Station; take the No.315/No.195 Bus or take the Gaoxin Line 1/Gaoxin Line 2 and get off at the terminal station— North Gate of South Campus, Jilin University.

Size and Price for a room: Double Room: RMB25/DAY/BED; Small Single Room: RMB30/DAY; Big Single Room: RMB40/DAY.

Tel: 0431-85166666, 0431-85166888

2. Nanhu Guesthouse

Address: No.5372, Nanhu Road, Chaoyang District, Changchun City

Public Transport: take the No.222/ No.13/ No.252/ No.234/ No.262/ No.239/ No.149 Bus and get off at Nanhu Square Station; take No.230 Bus and get off at Jilin University South Campus Station.

Size and Price for a room: Double Room: RMB25/DAY/BED

Tel: 0431-85151366, 0431-85151399

3.Da Xue Cheng International Student Dormitory

Address: No.500, Xuehai Street, Gaoxin District, Changchun City

Public Transport: take No.164 Bus and get off at Xuehai Street Daxuecheng Station; take No.129/ No.239/ No.315 Bus and get off at Tongyuan Hospital Station; take the campus bus: from Daxuecheng to Xinmin Campus.

Size and Price for a room: Double Room: RMB6000/PERSON/YEAR; 3 Beds Room: RMB5000/PERSON/YEAR; Big Single Room: RMB13000/PERSON/YEAR; Small Single Room: RMB10000/PERSON/YEAR.

Tel: 0431-81702287

4. Hexie Jiayuan International Student Dormitory

Address: Junction of Zhuoyue Street and Kuangda Road, Chaoyang District, Changchun City.

Public Transport: take the Gaoxin Line 2 Bus and get off at Hexie Jiayuan Station.

Size and Price for a room: RMB900/MONTH/SUITE

Tel: 0431-86737938

5. North Campus Xinmin International Student Dormitory

Address: No.1153, Tongguang Road, Chaoyang District, Changchun City

Public Transport: take No.227/ No.13/ No.264/ No.362/ No.62/ No.266/ No.267/ No.258 Bus to different parts of Changchun are at hand.

Size and Price for a room: Double Room: RMB25/DAY/BED.

Tel: 0431-85619645

6. West Campus International Student Dormitory

Address: No.5333, Xi'an Road, Lvyuan District, Changchun City.

Public Transport: take No.364/ No.64/ No.228/ No.224 Bus and get off at Heping Road Station.

Size and Price for a room: Double Room(with air-conditioner): RMB35/DAY/BED.

Tel: 0431-87835900

Tips

1. Youyi Guesthouse

Youyi Guesthouse located in the Central Campus (South Campus), is mainly used as a transit dormitory for new students. It is suitable for all international students attending the class at the central campus and new students from Hong Kong, Macao and Taiwan.

2. Nanhu Guesthouse

Nanhu Guesthouse located in Nanhu Campus, stands at the centre of all campuses. It is mainly suitable for all international students attending the class at Nanhu Campus, Nanling Campus and Xinmin Campus. The Chinese courses for beginners are taken at Nanhu Guesthouse.

3.Da Xue Cheng International Student Dormitory

Da Xue Cheng International Student Dormitory is located near the Central Campus (South Campus). Most of the current international students are junior students from Norman Bethune Health Science Center. It is suitable for freshmen majoring in MBBS and Pharmacy).

4. Hexie Jiayuan International Student Dormitory

Hexie Jiayuan International Student Dormitory is located at the junction of Zhuoyue Street and Kuangda Road. It is a well-equipped and new apartment suitable for old and new students and those international students with families. It is close to South Campus with a thirty-minute bus trip, and it will take sixty to ninety minutes to get to other campuses by bus.

5. West Campus International Student Dormitory

West Campus International Student Dormitory is located in Heping Campus. It is suitable for international students taking class at Heping Campus (Agriculture Department).

6.North Campus Xinmin International Student Dormitory and Chaoyang Campus International Student Dormitory

North Campus Xinmin International Student Dormitory and Chaoyang Campus International Student Dormitory are located in Xinmin Campus. It is suitable for international students taking class at Xinmin Campus (Norman Bethune Health Science Center and Geological Department).

International Exchange & Service
Center, Logistics Group
College of International Education